
SEJE OBČINSKE ZDRAVSTVENE SKUPNOSTI

Ali zdravi Ijudje ali izvajanje normativov?
Prav gotovo je bila na seji skupščine občinske /dravslvene skupno-

sli, ki jesicer bila/e 16. aprila, a jckljub tasovni odmaknjenosti zaradi
svoje vsebineše vednoaktualna, najzanimivejša pripontba dr. Marjana
Mramorja, izrečena ob obravnavi poslovanja zdravstvenega doma
Ljubljana Moste-Polje. Po podatkih je naš /dravslven dom lani poslo-
val dobro, kar pomeni, da ni imel izgub. Naš zdravstveni dom je delal
dobro, je v uvodu k razpravi o tej temi povedal tudi direktor doma dr.
Zvonko Rauber.

Ta ugotovitev je bila izhodišče
za naslednjo misel dr. Mramorja:
ali lahko rečemo, da zdravstveni
dom dela dobro, če pa je zdrav-

stveno stanje prebivalstva vse
slabše? Iz analize, ki je bila nare-
jena pred nedavnim, je namreč
mogoče razbrati, da smo prebi-

valci občine Ljubljana Moste-
Polje vse manj zdravi. Ali se
uspešno delo zdravstvenega
doma meri po dobrem finanč-
nem poslovanju ali po tem, kako
skrbi za svoje varovance? (Spo-
mnimo se samo številk iz anali-
ze, ki govorijo o zobozdravstve-
nem varstvu v občini, kjer se za-
radi dragega materiala strogo dr-
žijo normativov. Zobozdrav-
stvenega varstva je deležnih le
okoli 30 odstotkov prebivalstva,

drugi pa se znajdejo kot vedo in
znajo, ali pa se sploh ne.)

Na seji je bilo rečeno, politika
in stroka se bosta morali odločiti,
kaj hočemo: zdrave ljudi ali
spoštovanje normativov. Oboje
ne gre skupaj, saj dobro finančno
poslovanje doma v zdajšnjih ra-
zmerah pomeni manj denarja za
material in opravljanje zdrav-
stvenih storitev, kar se že odraža
na zdravju prebivalcev naše ob-
čine. D. J.


